

# Announcement



## JAFZA Boosts Dubai Economy With AED1.3 Billion

## "جافزا" تعيد ضخ 1.3 مليار درهم في اقتصاد دبي

Dear Valued Partners,

شركاؤنا الأعزاء،

As one of the world's leading free trade zones and key engine for economic diversification in the UAE, Jebel Ali Free Zone (Jafza) has a responsibility to implement policies that induce growth for our customers in a manner that benefits Dubai and the UAE, in line with the goals set forth by HH Sheikh Mohammed bin Rashid Al Maktoum, Vice-President and Prime Minister of the UAE and Ruler of Dubai, in his 50 Year Charter and the Dubai Industrial Strategy 2030.

باعتبارها إحدى أهم المناطق الحرة الرائدة عالمياً، ومحركاً رئيسياً للنمو الاقتصادي في دبي ودولة الإمارات العربية المتحدة، تأخذ المنطقة الحرة لجبل علي (جافزا) على عاتقها مسؤولية تنفيذ السياسات التي تحفز نمو الأعمال لعملائها بما يتماشى مع الأهداف التي رسمها صاحب السمو الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم، نائب رئيس الدولة رئيس مجلس الوزراء حاكم دبي "رعاه الله" في وثيقة الخمسين، وفي ظل الأطر التي حددتها استراتيجية دبي الصناعية 2030.

It gives us great pleasure to announce that, from September, Jafza will be replacing its Employee Cash/Bank Guarantee policy with a better scheme of securing the employee rights through a Workforce Protection Programme. This will make Jafza one of the first free Zones to do so, and will infuse around AED 1.3 billion into the economy through the refund of the cash/bank guarantees, which the customers maintain, with Jafza.

يسرنا أن نعلمكم أنه ابتداءً من شهر سبتمبر المقبل، سيتم تطبيق برنامج جديد لحماية أجور الموظفين محل نظام الضمان البنكي المطبق حالياً. وبذلك، تكون جافزا إحدى أوائل المناطق الحرة في الإمارات التي ستطلق هذه المبادرة والتي ستتيح إعادة ضخ أكثر من 1.3 مليار درهم في الاقتصاد من خلال استرداد الضمانات البنكية النقدية التي أودعها العملاء لدى جافزا.

This decision falls in line with our Founder's Principle to be a company that promotes growth, both for ourselves, our customers, and our community. The success we enjoy today has been

يتماشى هذا القرار مع "مبادئ المؤسس" بأن نكون محركاً للنمو، ليس فقط لأعمالنا ولكن أيضاً لعملائنا وللمجتمع عموماً. ولا شك أننا لم نكن لنصل إلى هذا النجاح الذي نشهده اليوم لولا الإيمان والثقة

built on our faith and trust people have in our ability to create growth through our world-class solutions and services – something that we will continue to do so we move forward towards the future.

We would like to reaffirm Jafza's commitment to helping your business reach its potential. Our people are, as always, ready to assist you with any concerns or queries you might have regarding the refunds.

Thank you.

For any clarification or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392)

**Jebel Ali Free Zone**

التي يضعها الجميع في قدرتنا على تحقيق النمو من خلال الحلول والخدمات عالمية المستوى التي يتم تقديمها في جافزا.

وننتهز هذه المناسبة للتأكيد من جديد على التزام جافزا بتوفير كل ما يدعم ازدهار أعمالكم على النحو الأمثل. وكالعادة سيكون موظفونا على استعداد لمساعدتكم والرد على أية استفسارات بشأن المبالغ المستردة.

مع أطيب التحيات،

لمزيد من التفاصيل يرجى التواصل مع مركز الاتصال على (800-52392) 800-Jafza

**المنطقة الحرة لجبل علي**